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Elementary information in physics

Tibor Blazsó a)

Hegytető u. 8, 1112 Budapest, Hungary

The paper is an attempt to discover the roots of information in physics. The usual, entropy-based information is a special case, which is closely related to the quantum physical bound state. On the other hand, free particles produce increasing information. A short review of the present theories on the relation of the physical quantities to information and possible future tasks are also included. The present paper will not investigate fully the relationship between physical and communication information but outlines some similarities and differences.

Cet article est une tentative de découverte des origines d'informations dans le domaine de la physique. Il est montré que la notion normale d'information basée sur l'entropie est un cas spécial, qui est fortement en relation avec l'état lié de la mécanique quantique. De l'autre part, les particules libres produisent une quantité d'information croissante. Une brève revue sur les théories présentes, sur la relation des quantités physiques aux informations, et les tâches futures possibles sont aussi incluses. Cet article ne reflète pas en sa totalité la relation entre l'information physique et celle communiquée, mais il pointe quelques ressemblances et différences.
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